
 

  Αθήνα, 6 Ιουλίου 2020 

Επίκαιρη Ερώτηση 
 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα: «Όχι στην παραχώρηση του Κέντρου Υγείας Πύλης Αξιού, μέχρι να εξευρεθεί κατάλληλος και επαρκής 
χώρος υποδοχής και λειτουργίας των υπηρεσιών του» 
 

Tο θέμα της ενδεχόμενης παραχώρησης στο Υπουργείο Δικαιοσύνης του εξαώροφου κτιρίου της Πύλης Αξιού 
της Θεσσαλονίκης, που λειτουργεί σήμερα ως Πρωτοβάθμια Μονάδα Υγείας, για να καλύψει τις ανάγκες το δικαστικού 
μεγάρου επανέρχεται στη δημόσια συζήτηση με αφορμή και την επίσκεψη του υπουργού δικαιοσύνης στη Θεσσαλονίκη, 
με χρονικό ορόσημο την εισήγηση του Δικηγορικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης και του Δημάρχου Αμπελοκήπων - 
Μενεμένης προς τον Πρωθυπουργό, πριν από την 84η ΔΕΘ το 2019. 

Το κτίριο όπου στεγάζεται το Κ.Υ. Πύλης Αξιού βρίσκεται στη δυτική είσοδο της πόλης της Θεσσαλονίκης, σ’ 
έναν χώρο εύκολα προσβάσιμο για όλους τους πολίτες του κέντρου, της Δυτικής Θεσσαλονίκης (αυξημένη εξυπηρέτηση 
λόγω ύπαρξης αστικής συγκοινωνίας) και γενικότερα για γειτονικούς νομούς της Κεντρικής Μακεδονίας, διαθέτοντας 
γιατρούς ειδικοτήτων που δεν υπάρχουν σε άλλες Δημόσιες Δομές Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας στους όμορους 
Δήμους.  

Επίσης, είναι  ένα από τα δύο Κ.Υ. του Δήμου Θεσσαλονίκης (330.000 και πλέον κάτοικοι) που λειτουργούν σε 2 
βάρδιες (πρωί-απόγευμα) αλλά είναι το μόνο που διαθέτει  εργαστήρια με δυνατότητα επέκτασής τους, ήδη σχεδιάζεται η 
εγκατάσταση αξονικού τομογράφου, και κατά συνέπεια το μόνο που προοπτικά θα μπορούσε να μετατραπεί σε Κ.Υ. 
Αστικού τύπου για το Δήμο Θεσσαλονίκης. 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ.Υπουργός:   

1) Προτίθεται να παραχωρήσει το κτίριο του Κ.Υ. Πύλης Αξιού της Θεσσαλονίκης στο Υπουργείο Δικαιοσύνης, 
επειδή  γειτνιάζει με το Δικαστικό Μέγαρο της πόλης, και αν ναι, έχει διασφαλίσει κατάλληλους και επαρκείς 
χώρους υποδοχής, στέγασης και λειτουργίας όλων των προαναφερόμενων κρίσιμων και σημαντικών για τη 
δημόσια υγεία και την κοινωνική πρόνοια δομών, που προσφέρουν δωρεάν τις υπηρεσίες τους στις αδύναμες 
και ευαίσθητες οικονομικά και κοινωνικά ομάδες και συνολικά σε όλους τους  πολίτες του Δήμου Θεσσαλονίκης; 

2) Καθώς δεν διανοούμεθα ότι θα εγκαταλείψει μια ολόκληρη περιοχή 300 χιλιάδων ανθρώπων χωρίς δημόσια 
Πρωτοβάθμια περίθαλψη με εργαστήρια, σας ζητούμε να δημοσιοποιήσετε τώρα: α)ποιο είναι το σχέδιο σας  και 
οι τεχνικές προδιαγραφές καταλληλότητας του νέου χώρου, β) ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα μεταφοράς των 
υπηρεσιών (ανθρώπινου δυναμικού και ιατρικού εξοπλισμού), γ) ποια είναι  η εξασφαλισμένη χρηματοδότηση; 
Καθώς όπως αποδεικνύεται και από την έκθεση της τεχνικής υπηρεσίας του ΕΦΚΑ δεν υπάρχει εναλλακτική 
δυνατότητα παραχώρησης άλλου κτιρίου στην περιοχή;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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